
 

Bestyrelsesmøde nr. 23 – 2024 

Dagsorden og Referat 

Dato: 09.10.2024 
Sted: Kragelundskolen - mødelokalet 
Tidspunkt: 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Formand Mads Emil Toustrup 
Eleverne deltager: Punkt 1 - 7 

Tilstede: Louise Witt, Hanne Holm Nørgaard, Maria Louise Stewart, Kirstine Bjørnskov 
Eskedal, Vibeke Astrup Rasmussen, Jette Stemberg, Mette Marie Givskud Schack, Mads 
Emil Toustrup, Mette Birk Munthe og Vibeke Kjær Agger, Mathias Novrup Henriksen, 
Oskar Milicic Vagtborg, Frida Kjeldal Markvardsen og Jens Bitch 
 
 
Afbud: Sanne Johnsen, Eva Borchorst Mejnertz 
Fraværende:  
 

Dagsorden: 
Hvad handler punktet om, og er der særlige ansvarlige, 
gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 
principper-paa-kragelundskolen-samlet.pdf (aarhus.dk) 

Tid Referat 

1. 
Velkommen v. formanden 

- Kort orientering om ansættelse af skoleleder 
Kl. 17.00 – 

17.10 

• Karina Gundestrup Hougaard er ansat som skoleleder på 
Kragelundskolen pr. 1. november 2024 efter en god 
ansættelsesproces. 

2. 
Status v. Vibeke (O) Kl. 17.10 – 

17.20 

• Sonja Skov Nielsen er startet som pædagogisk leder for SFO og 
0.-1. årgang pr. 1. oktober 

• Vibeke laver overlevering med Karina i uge 44. 

3.  

Forventet regnskab, fremlæggelse v. Jens 
Bitsch (O) 

 

Se bilag 

 

 

Kl. 17.20 – 
17.45 

• Der er lavet forventet regnskab med udgangen af september. 
Som det ser ud nu for undervisningsdelen, kommer 
Kragelundskolen ud af 2024 med et underskud på ca. 2.560.000 
kr, hvilket svarer til et underskud på 5,4 %. Det betyder, at der 
skal laves en økonomisk handleplan med en plan for, hvordan 
gælden skal afdrages over de næste 4-5 år med 400.000 – 
600.000 kr. pr. år. 

• Det forventede regnskab for SFO’en ser ud til at give et lille 
overskud på ca. 90.000 kr. Det akkumulerede resultat viser et 

https://kragelundskolen.aarhus.dk/media/v5lnhyba/principper-paa-kragelundskolen-samlet.pdf?format=noformat


overskud på ca. 240.000 kr, hvilket svarer til et overskud på 2,4 
%. 

• Der orienteres om tiltag for skolens kantine med henblik på at 
gøre den mere bæredygtig både økonomisk og i forhold til 
råvarer. Der skal være en afklaring ultimo 2024 i forhold til om 
indsatsen gør nok forskel. Elevrådet vil gerne være behjælpelige i 
forhold til at lave undersøgelser om udbuddet i kantinen. 

• Der går pr. dags dato 832 børn på Kragelundskolen 
På kommunens hjemmeside kan man finde et overblik over 
vandringsstatistik.  

4. 

Revision af forretningsorden (B) 

- Mads kommer med et udkast til en 
revidering af forretningsordenen, så 
forretningsordenen kan vedtages på dette 
bestyrelsesmøde. 

Bilag: Forretningsorden fra 2024 udsendes af Mads  

 

Kl. 17.45– 
18.00 

• Mads’ forslag til ændringer i forretningsordenen vedtages. 

5. 

Inspiration fra skolefest på Risskov Skole (O) 
(D) 

Kort oplæg ved Louise og drøftelse af ideer 
Kl. 18.05 – 

18.20 

• Louise fortæller om inspirationstur fra skolefesten på Risskov 
Skole. Forslag om at bruge udeområderne i højere grad til 
aktiviteter. 

• Evt. flytte diskotek for de ældste elever ned i pigegym. 

• Gerne involverer elevrådet i forhold til planlægningen og komme 
med idéer. 

• Opmærksomhed på, at de tiltag, der tages, også er realistiske og 
ikke kræver en masse flere kræfter fra medarbejderne. 

6. 
Modtagelse af ny skoleleder (D) (B) Kl. 18.20 – 

18.35 

• Der tages godt imod Karina som ny skoleleder med flagallé og 
morgensang for hele skolen + reception for medarbejdere og 
bestyrelse d.1/11 i 12-pausen. 

7.  

Status Hjertezone (O) (D) 

Kl. 18.35 – 
18.50 

• Der er meget mere ro omkring skolen om morgenen efter 
indførelsen af Hjertezonen pr. 16/9. Det virker til at give tryggere 
skolevej for børnene. 

• Bestyrelsen tager kontakt til Teknik og Miljø i forhold til bevilling til 
flere cykelstativer. 

• Det fungerer godt, at skolepatruljen er flyttet til 
fodgængerovergangen på Elverdalsvej. 

• Det drøftes om om ’gåbus’ skal sættes i gang. (ældre elever, der 
følger de yngste elever fra Lyseng hallen) fx kl. 7.45. 



 

Evt. 

Kl. 18.50 – 
19.00 

• Nyt fra elevrådet: Elevrådet har fået bevilget en tur i biografen 
efter at have lavet en rigtig flot fodboldturnering i slutningen af 
august. 

• 9. årgang har været på dagstur til København i uge 41. Det var en 
fed tur, men det er et stort ønske fra eleverne, at der kunne være 
mulighed for en overnatning til fremtidige 9. årgange. 

 

Punkter til kommende møder 

 

Opdatering på elevmobilitet 
Opdatering vedr. ændringer i kantinen – november/december 2024. 
Undersøge mulighed for tur til Kbh. for 9. årgang med overnatning i 
skoleåret 2025/2026 – og fremtidige 9. årgange. 

    

 

   Referent: MM 

 


